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. ושחר הציגו את המטרות והיעדים שנבנו על ידי מנהלי הענפים והאגפים בקהילהמושיקו 

התקיים דיון פתוח . סמדי הציגה את המטרות של פורום הצעירים שהחל לפעול לאחרונה

 :  עלו הנושאים הבאיםבין היתר , בנושא

 .חוברת היישום שמגדירה לחברים את כל השירותים שהם מקבליםלחזור להוציא את . א
 .רים במועצה הכלכלית והקהילה"נושא המבנה הארגוני והיו. ב
 .שינוי התקנון שסעיפים רבים בו כבר לא מתאימים כיום. ג
 .והורדת עלויות הגדלת הכנסות, התייחסות לנושא ההתייעלות. ד
 .נושאים תריהמזכירות ולסגלהציב יעדים יותר ברורים לעבודת . ה

 

 :תהליך התקציב

המטרה עד סוף החודש להגיע להצגת . שחר ומושיקו עדכנו על המשך תהליך התקציב
 .התקציב המלא למזכירות ובמהלך ינואר להגיע לאישור שיחת הקיבוץ

הקורונה  עקב, אנחנו לוקחים בחשבון שצריכים להיות השנה מרכיבי גמישות בתקציב
 .ותהליכי השינויים בקיבוץ

, והנהלת הקהילה רואה בהם שינויים ברי ביצוע( המקורי)נושאים שנבחנו על ידי צוות המודל 
  . בהצעת התקציבלדיון יובאו 

 :שיתוף החברים בסדרי עדיפויות

דרך סקר דיגיטלי עם רשימת  0202בקביעת יעדים ל נידונה הצעה לשתף את החברים 

על מנת להבין את חשיבותם וסדר העדיפות לקידומם  שונים שעומדים על הפרקנושאים 

התקיים דיון האם נכון לעשות את זה והאם ניתן לשקף נכון בדרך הזאת את .  בעיני החברים

 .המשמעויות של כל הצעה מבחינת עלויות או משמעויות אחרות

לשתף את הציבור יחד עם חשש מצד שני שהצגה לא מלאה של  ךיש הסכמה על הצור

 .הדברים תיצור ציפיות שווא שלא יוכלו להתממש

   .סוכם לנסות להרכיב את רשימת הנושאים ולבחון אותה

 0פנית הצוות לבחינת המיסוי בקיבוץ 00

של  לגבי רצונו, נועה צור פנתה בשם הצוות שפועל להקטנת מיסי הקהילה וערבות ההדדית

 .הצוות להציג את הממצאים שאסף בפני הקיבוץ ולקבל מנדט להמשך עבודתו

רשאי להכין ולהביא הצעות לדיון , כמו כל חבר אחר, עמדת חברי המזכירות היא שהצוות

 .   להציג את עמדותיו הצוות יוזמן לדיון במזכירות.  ציבורי ואין לו צורך לקבל מנדט מהציבור



 :פרידה מיובל0 3

זה תפקיד קשה ותובעני ויובל .  המזכירות הודתה ליובל על השנים שעשה כמנהל קהילה

.  ראויה לציון גם העברת המקל האחראית והמסודרת לשחר.  עשה אותו במסירות רבה

 .מאחלים לך הצלחה בהמשך הדרך


